
 
Referat fra menighedsrådsmøde, Tømmerby sogn, tirsdag d. 18. februar 2025 

                         

 

Til stede: Jørgen, Palle, Arne, Ruth, Julius, Betty 

Afbud fra: Jane 

Dagsorden: 

 
 

1. Godkende dagsorden 

 

Dagsorden godkendt. 

 

2. Status kirketag / kirkedige / automatisk ringning m.m. ved Søren Bertelsen 

 

Kirketag: I mail fra Rødbro ser det ud som mureren ikke anerkender, at der er garanti for tag og 

tagrygning på sydsiden af kirken. Vi synes, det er svært at gennemskue, derfor vil vi følge Sørens 

råd og sende sagen til stiftets jurist. Heinrich fra Tingstrup Murerfirma har sagt ja til at komme 

sammen med Mathilde Rødbro og forklare sig. Det siger vi ja tak til.  

Dige: Budgettet bliver overskredet. Grunden er, at projektet har trukket meget længe ud, derfor flere 

byggemøder. Regnskab for projektet sendes til provstiet, som også skal ansøges om de penge, der 

mangler. 

Automatisk ringning: Klokkenist Per Rasmus Møller har udarbejdet en rapport og tilbyder at hjælpe 

med fondssøgning, hvis vi ønsker at søge penge til den ekstraklokke, der skal til, hvis vi skal have 

etableret automatisk ringning. 

Tinglysning af området omkring helligkilden: Kan gøres på tinglysning.dk. Det er et hængeparti, vi 

skal have ordnet!  

Lapedariet: Det er ulovligt at tage penge for at få opmagasineret en gravsten. Vi har indsendt en 

ansøgning til provstiet om at sløjfe muligheden for opmagasinering af sten. Har ikke fået svar 

endnu. 

 
3. Konsulentrunde 

Stiftet tilbyder en konsulent, der kører rundt og kigger på kirkebygninger. Jørgen spørger, om vi 

skal benytte os af det. Det mener vi ikke, vi har brug for pt.  

 

 

4. Skema til provstiskyen 

Fælles register for hvor mange m2 der er på kirkegården. Skal indberettes af graveren til provstiet. 

Vi har for nylig målt op, så de data må kunne bruges.  

 

 

5. Personale 

Ole Gregersen er ansat som graver, Karen Pedersen som gravermedhjælper.  

Ole spørger om beklædning. Betty undersøger cirkulærer og budget.  

Palle er frikøbt den første uge af april til at sætte Ole ind i det administrative arbejde. Karen får 

1300 timer, der sker formodentlig en reduktion af timetallet næste år.  

Betty er i gang med medarbejdersamtaler. 

 

 

6. Evt. 

Vi sætter økonomi og personale på som faste punkter på dagsordenen. 

Betty: Foreslår at der laves en overordnet visionsplan for arbejdet i menighedsrådet – i forlængelse 



af opfordringen på mødet for menighedsråd. 

 


